
Nermin Purić 

1. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH: „U kojoj je fazi donošenje Zakona o 

financijskoj konsolidaciji gospodarskih društava u Federaciji BiH, te kada se očekuje 

njegova puna operativnost?“ 

2. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH i Vladi Republike Srpske: „Što Vlada 

Federacije BiH i Vlada Republike Srpske mogu učiniti u cilju oslobađanja izvoznika 

plaćanja vršnog tereta na utrošenu električnu energiju (za ostvareni postotak izvoza od 

ukupne proizvodnje) ili oslobađanja plaćanja vršnog tereta u odgovarajućem omjeru, te 

planiraju li što poduzimati po ovom pitanju?“ 

3. Pitanje postavljeno općinama u Unsko-sanskom kantonu: „Molim da mi se dostave 

sljedeće informacije: 

- koliko zaposlenih imaju općine u Unsko-sanskom kantonu (broj zaposlenih u 

općinskim tijelima uprave), 

- kakva je dobna struktura zaposlenih, 

- koliko ima zaposlenih s navršenih 65 godina života i kakav je njihov status u 

radnom odnosu (stalni radni odnos ili neki drugi), 

- koliko je službenika zaposleno u 2012. i 2013. godini, 

- kakva je spolna i obrazovna struktura zaposlenih?“ 
 


